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Protokół  Nr  15/2020 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  18 maja 2020 r. 

w  Urzędzie Miasta Inowrocławia, przy al. Ratuszowa 36 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  9.00 – 9.30                . 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

przewodniczący    - Waldemar Kwiatkowski, 

zastępca przewodniczącego  - Jarosław Kopeć, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

- Dobromir Szymański. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia, 

2. Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu, 

3. Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji, 

4. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Przyjęcie porządek dziennego posiedzenia. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 14 Komisji Sportu i Młodzieży. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r.  
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5. Raport o stanie gminy za 2019 r.  

6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w okresie zimowym  

7. Stan bazy sportowo-rekreacyjnej przed sezonem letnim  

8. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r. 

9. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

10. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 14 Komisji Sportu i Młodzieży. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 14 Komisji z 17 lutego 2020 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. 

(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia z 18 czerwca 2020 r. ) 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo 

Przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za rok  2019 

wraz z rocznym sprawozdaniem z wykonania planu finansowego Kujawskiego 

Centrum Kultury za 2019 r., rocznym sprawozdaniem z wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za 2019 r. 

oraz informacją o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2018. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pytań do przedstawionego sprawozdania nie było. Przechodzimy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdanie  

z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r.?  
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 4/2020 o przyjęciu sprawozdania  

z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem rocznego 

sprawozdania z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za 

2019 r. 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 5/2020 o przyjęciu rocznego sprawozdania  

z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za 2019 r. 
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Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem rocznego  

sprawozdania z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za 2019 r. 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 6/2020 o przyjęciu rocznego sprawozdania  

z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza  

w Inowrocławiu za 2019 r. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji  

o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2019. 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 7/2020 o przyjęciu informacji o stanie 

mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2019. 
 

Opinia stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

Ad 5. Raport o stanie gminy za 2019 r. 
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawiła raport o stanie gminy za 2019 r. – stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pytań do przedstawionego raportu nie było. Przystępujemy do głosowania.  

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

raportu o stanie gminy za 2019 r.? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 8/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu 

raportu o stanie gminy za 2019 r.  
 

Opinia stanowi załącznik nr 5  do pro=-okołu. 
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Ad 6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w okresie 

zimowym. 
 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Przedstawiła „Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w okresie 

zimowym” –  załącznik nr 6  do protokołu. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pytań do przedstawionego sprawozdania nie było. Przystępujemy do głosowania.  

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

sprawozdania? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 9/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu 

„Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w okresie zimowym”. 
 

Ad 7. Stan bazy sportowo-rekreacyjnej przed sezonem letnim.  
 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Przedstawiła „Stan bazy sportowo-rekreacyjnej przed sezonem letnim” –  załącznik 

nr 7  do protokołu. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pytań do przedstawionego materiału nie było. Przystępujemy do głosowania.  

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

materiału? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 9/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu 

materiału pt. „Stan bazy sportowo-rekreacyjnej przed sezonem letnim”.  
 

Ad 8. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił propozycje do planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r.  

WRZESIEŃ 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2020 r. 

 Spotkanie z przedstawicielami klubów i stowarzyszeń sportowych – 

omówienie problemów sportu w obliczu pandemii.   
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PAŹDZIERNIK  

 Podsumowanie akcji „Wakacje z OSiR”. 

 Propozycje promocji Miasta przez sport na rok 2021. 

LISTOPAD  

 Opiniowanie projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2021 rok. 

 Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2021 r. 

GRUDZIEŃ 

 Przygotowanie przez OSiR akcji „Zima – Ferie w Mieście”. 

Punkty stałe: 

 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 Sprawy bieżące. 

Czy są inne propozycje? Nie ma innych propozycji. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

planu pracy Komisji na II półrocze 2020 roku? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę nr 10/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu 

planu pracy Komisji na II półrocze 2020 roku. 
 

Plan pracy Komisji stanowi  załącznik nr 8  do protokołu. 

 

Ad 9. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 
 

Ad 10. Sprawy bieżące. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie zabrał głos pan radny Dobromir Szymański. 
 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Co roku są organizowane biegi, w których biorę udział i w związku z tym 

chciałbym zaproponować, aby zorganizować  bieg zdalny. Polega to na tym, że 

każdy uczestnik biegu  loguje się do systemu o tej samej godzinie. Bieg ten jednak 

nie odbywa się jedną wyznaczoną trasą, tylko każdy z uczestników wybiera sobie 

sam trasę do przebiegnięcia, ale musi to być ten sam dystans. Czas każdego 

zawodnika jest liczony przez aplikację plus jest to kontrolowane przez GPS. 

Poddaję to pod rozwagę, żeby można u nas taki bieg zorganizować.  

Jeśli będzie Pan potrzebował pomocy, to ma Pan u mnie wsparcie.  
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Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Rzeczywiście w tej chwili te biegi wirtualne zastępują biegi stacjonarne. Sam 

zorganizowałem taki bieg wirtualny, który będzie odbywał się od 27 czerwca br.  

do 4 lipca br. Każdy w dowolnym mieście będzie musiał przebiec swój dystans, 

który wybrał. Zachęcam do zapoznania się z tą propozycją. Mamy wszyscy 

nadzieję, że skończy się ta pandemia i wrócimy do normalności i zaczniemy biegać 

normalnie, bo to jest najzdrowszy sposób wypoczynku pod względem fizycznym 

jak i psychicznym. Ale skoro ta pandemia zacznie się przedłużać, to wspólnie  

z OSiR pomyślimy o innych atrakcjach zorganizowanych w inny sposób. 
 

Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie ma chętnych. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Waldemar Kwiatkowski 

 
Protokółowała  

 

Maria Legwińska 


